



**BAHAGIAN MEKANIKA & ELEKTRIKAL
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR
NOTIS SEBUT HARGA KERJA SECARA UNDIAN**

A. Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor yang berdaftar dengan MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR untuk membuat tawaran bagi sebutharga seperti berikut:-

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	GRED, PENGKHUSUSAN DAN KOD BIDANG	TARIKH, TEMPAT PENDAFTARAN DAN MASA UNDIAN
1	MBAS/JK/ME/SHU/01-2023 CADANGAN MENAIK TARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 23 UNIT DI LALUAN KELUAR MASUK TERMINAL BAS SHAHAB PERDANA, MB. ALOR SETAR	KOD BIDANG BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 (DAERAH KOTA SETAR) KATEGORI MEKANIKA & ELEKTRIKAL PENGKHUSUSAN E16	PENDAFTARAN & TAKLIMAT Masa : 9 30 Pagi Tarikh : 29 Oktober 2023 (Ahad) Tempat: Dewan As- Sakinah, Tingkat 7, Menara Majlis Bandaraya Alor Setar. MASA UNDIAN Masa : 10 30 Pagi
2	MBAS/JK/ME/SHU/02-2023 CADANGAN MENAIK TARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI KOMPLEKS PERNIAGAAN UTAMA, LEBUHRAYA SULTANAH BAHYIAH, MB. ALOR SETAR	BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA TENAGA (ST)	Nota: Sila bawa bersama Sijil ASAL serta satu (1) salinan CIDB, SPKK, PKK, SSM, STB Dan ST yang masih sah. Majlis berhak membuat pindaan dari semasa ke semasa maklumat di dalam kenyataan sebut harga sebelum tarikh pendaftaran yang ditetapkan. Ianya adalah tanggungjawab penyebut harga untuk mengemas kini pindaan tersebut.
3	MBAS/JK/ME/SHU/03-2023 CADANGAN MENAIK TARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI JALAN MASUK TAMAN DESA SERAYA, LEBUHRAYA SULTANAH BAHYIAH, MB. ALOR SETAR		Keria-kerja cabutan undi akan dilaksanakan pada masa undian yang telah dinyatakan dan tawaran akan dikeluarkan terus kepada penyebut harga yang berjaya. Penyebut harga di WAJIBKAN membawa CAP SYARIKAT dan WAKIL SYARIKAT (SAKSI) semasa menghadiri pendaftaran.

1

DATO' HAJI MOHD Yusoff Binti HAJI MOHD DAUD
DSDK, SPKK, PKK, SSM,
DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR

4.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/04-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 11 UNIT DAN PEMASANGAN TIANG LAMPU 1 UNIT DI JALAN GUNUNG (HADAPAN MUZIUM PADI), MB. ALOR SETAR</p>	<p>KOD BIDANG BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 (DAERAH KOTA SETAR)</p> <p>KATEGORI MEKANIKAL & ELEKTRIKAL</p> <p>PENGGHUSUSAN E16</p> <p>BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA TENAGA (ST)</p>	<p>PENDAFTARAN & TAKLIMAT Masa : 9 30 Pagi Tarikh : 29 Oktober 2023 (Ahad) Tempat: Dewan As- Sakinah, Tingkat 7, Menara Majlis Bandaraya Alor Setar.</p> <p>MASA UNDIAN Masa : 10 30 Pagi</p> <p>Nota: Sila bawa bersama Sijil ASAL serta satu (1) salinan CIDB, SPKK,PKK, SSM, STB Dan ST yang masih sah.</p> <p>Majlis berhak membuat pindaan dari semasa ke semasa maklumat di dalam kenyataan sebut harga sebelum tarikh pendaftaran yang ditetapkan. Ianya adalah tanggungjawab penyebut harga untuk mengemas kini pindaan tersebut.</p> <p>Kerjasama cabutan undi akan dilaksanakan pada masa undian yang telah dinyatakan dan tawaran akan dikeluarkan terus kepada penyebut harga yang berjaya.</p> <p>Penyebut harga di WAJIBKAN membawa CAP SYARIKAT dan WAKIL SYARIKAT (SAKSI) semasa menghadiri pendaftaran.</p>
5.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/05-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI JALAN HADAPAN ALOR SETAR MALL, LEBUHRAYA SULTANAH BAHYIAH, MB. ALOR SETAR</p>		
6.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/06-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 17 UNIT DI KOMPLEKS PERNIAGAAN LITC, MB. ALOR SETAR</p>		
7.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/07-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 16 UNIT DI KAWASAN PEKAN KUALA KEDAH, MB. ALOR SETAR</p>		

8.	<p>MBAS/JKME/SHU/08-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI KAWASAN PASAR KAMPUNG BERJAYA, MB. ALOR SETAR</p>	<p>KOD BIDANG BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 (DAERAH KOTA SETAR)</p> <p>KATEGORI MEKANIKAL & ELEKTRIKAL</p> <p>PENGGHUSUSAN E16</p> <p>BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA TENAGA (ST)</p>	<p>PENDAFTARAN & TAKLIMAT Masa : 9.30 Pagi Tarikh : 29 Oktober 2023 (Ahad) Tempat: Dewan As-Sakinah, Tingkat 7, Menara Majlis Bandaraya Alor Setar.</p> <p>MASA UNDIAN Masa : 10.30 Pagi</p> <p>Nota: Sila bawa bersama Sijil ASAL serta satu (1) salinan CIDB, SPKK,PKK, SSM, STB Dan ST yang masih sah.</p> <p>Majlis berhak membuat pindaan dari semasa ke semasa maklumat di dalam kenyataan sebut harga sebelum tarikh pendaftaran yang ditetapkan. Ianya adalah tanggungjawab penyebut harga untuk mengemas kini pindaan tersebut.</p> <p>Keria-kerja cabutan undi akan dilaksanakan pada masa undian yang telah dinyatakan dan tawaran akan dikeluarkan terus kepada penyebut harga yang berjaya.</p> <p>Penyebut harga di WAJIBKAN membawa CAP SYARIKAT dan WAKIL SYARIKAT (SAKSI) semasa menghadiri pendaftaran.</p>
9.	<p>MBAS/JKME/SHU/09-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 13 UNIT DI KAWASAN KOMPLEKS PERNIAGAAN SENANGIN, MB. ALOR SETAR</p>		
10.	<p>MBAS/JKME/SHU/10-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI PERSIMPANGAN MASUK LOTUS MERGONG, MB. ALOR SETAR</p>		
11.	<p>MBAS/JKME/SHU/11-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI JALAN UTAMA PASAR PEREMBA, MB. ALOR SETAR</p>		

12.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/12-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI KAWASAN HOTEL GRAND ALORA, MB. ALOR SETAR</p>	<p>KOD BIDANG BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 (DAERAH KOTA SETAR)</p> <p>KATEGORI MEKANIKAL & ELEKTRIKAL</p> <p>PENGGHUSUSAN E16</p>	<p>PENDAFTARAN & TAKLIMAT Masa : 9.30 Pagi Tarikh : 29 Oktober 2023 (Ahad) Tempat: Dewan As- Sakinah, Tingkat 7, Menara Majlis Bandaraya Alor Setar.</p> <p>MASA UNDIAN Masa : 10.30 Pagi</p> <p>Nota: Sila bawa bersama Sijil ASAL serta satu (1) salinan CIDB, SPKK,PKK, SSM, STB Dan ST yang masih sah.</p> <p>Majlis berhak membuat pindaan dari semasa ke semasa maklumat di dalam kenyataan sebut harga sebelum tarikh pendaftaran yang ditetapkan. Ianya adalah tanggungjawab penyebut harga untuk mengemas kini pindaan tersebut.</p> <p>Keria-kerja cabutan undi akan dilaksanakan pada masa undian yang telah dinyatakan dan tawaran akan dikeluarkan terus kepada penyebut harga yang berjaya.</p> <p>Penyebut harga di WAJIBKAN membawa CAP SYARIKAT dan WAKIL SYARIKAT (SAKSI) semasa menghadiri pendaftaran.</p>
13.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/13-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 22 UNIT DI PERSIARAN SULTAN ABDUL HAMID (JALAN HADAPAN KE MEDAN SELERA TERATAI), MB. ALOR SETAR</p>	<p>BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA TENAGA (ST)</p>	
14.	<p>MBAS/JK/ME/SHU/14-2023</p> <p>CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SEBANYAK 24 UNIT DI PUSAT PERNIAGAAN TUANKU HAMIHAH, MB. ALOR SETAR</p>		

- B. Hanya PEMILIK/ PENAMA di dalam Sijil CIDB sahaja dibenarkan untuk hadir semasa pendaftaran. Wakil Syarikat TIDAK DIBENARKAN
- C. Kegagalan – Kontraktor yang tiba selepas masa PENDAFTARAN seperti mana ditetapkan di atas adalah TIDAK DIBENARKAN mendaftar untuk kerja undi sahaja
- D. Kontraktor / Syarikat TIDAK DIBENARKAN mengemukakan surat "Kebenaran Khas Menyertai Sebut harga Di Luar Bidang Pengkhususan" yang dikeluarkan oleh Pejabat CIDB dan Surat Kebenaran Khas menyertai sebut harga bagi Gred yang lebih tinggi / rendah adalah TIDAK DITERIMA
- E. Penyebut harga di WAJIBKAN membawa CAP SYARIKAT dan WAKIL SYARIKAT (SAKSI) semasa menghadiri pendaftaran.

PAPAN KENYATAAN
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR

Tarikh Pamer : 23 Oktober
2023


DATO' HAJI MOHD YUSRI BIN HAJI MD DAUD
DSDK, SDK, LUK, PCL
DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR